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Prawnik i znany agent sportowy senior, Dario Canovi, udzielił wywiadu dla 

Centro Suono Sport, w który wyraził swoją opinię na temat niektórych

kwestii związanych z Romą. Przed laty Canovi wraz ze swoim synem

polecili m.in. Sabatiniemu Schicka, gdy ten grał jeszcze w Czechach. 

Negocjacje Friedkin-Roma?

- Moim zdaniem negocjacje z Friedkinem nie zostaną wznowione, stąd problemów

będzie bardzo dużo. Obawiam się, że piłkarze, którzy mają najlepsze mercato,

zostaną sprzedani.

Publicznie napominanie Zaniolo przez Fonsecę jest synonimem sprzedaży?

- Jest ryzykowne, to nie pewnik, ale jest bardzo prawdopodobnym, że jest graczem

najmocniej wskazywanym do sprzedaży, dodam też Pellegriniego, który ma dużą

cenę. Ich odejścia przyniosłyby Romie poważne pieniądze, które zmniejszyłyby

deficyt budżetowy.

Kluivert i Under są do poświęcenia na rynku?

- Nie sądzę, że Kluivert ma taką wartość, która może zmniejszyć deficyt budżetowy.

On i Under są ławkowiczami i nawet nie luksusowymi ławkowiczami, jeśli grają tak

mało, ich cena nie będzie wysoka, będzie problemem.

Przyszłość Schicka?

- Napastnik ma jednego z najtrudniejszych agentów, z jakimi kiedykolwiek się

spotkałem. Chciałby zostać w Lipsku, ale nie zapomnijmy, że Roma, z tego co wiem,

wciąż jest winna 20 mln euro Sampdorii. Nie sadzę, że Schick może rozwiązać

problemy bilansu Romy, choć w tym roku Schick pokazał, że jest wartościowym

graczem. Ten sezon jest dziwny, ceny piłkarzy znacząco spadły, pomyślmy o

Icardim. Pewne ceny z poprzednich lat są dziś nieprawdopodobne. 

Zauważyłeś zły humor Dzeko?

- Dzeko ma 34 lata, jego cena nie będzie na pewno wysoka. Zastąpienie piłkarza jak

Dzeko kosztowałoby Romę dużo, ciężko jest znaleźć takiego środkowego

napastnika, który kosztuje w tej chwili nie mniej niż 40-50 mln euro. Jak zapłacić?

Myślę, że Dzeko zostanie w Romie, ma kontrakt. Jego sprzedaż nie przyniesie

wielkich wyników ekonomicznych, jego zastąpienie kosztowałoby Romę dużo. Innym

rozwiązaniem byłaby jego sprzedaż i zatrzymanie Schicka, ale nie sądzę, że ten

ostatni chce zostać w Romie. 

Ocena Ibaneza?

- Na początku mi się nie podobał i nie byłem zaskoczony sprzedażą ze strony
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Atalanty. Muszę jednak powiedzieć, że się podniósł, nie jest fenomenem, ale

graczem użytecznym dla sposobu gry Romy w tym momencie. Ze środkiem pola,

który pomaga bardziej defensywie Ibanez spisuje się dobrze.
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